



香港卓護義工協會

HONG KONG CREDIBLE CARE VOLUNTEERS ASSOCIATION LIMITED

惡劣天氣義工活動/講座之安排

活動類別	三號或以上颱風信號，或黑色暴雨警告已生效		三號或以上颱風信號， 或黑色暴雨警告已除下
	於活動前	於活動期間	
全日	若三號或以上颱風信號，或黑色暴雨警告於 7:00 a.m. <u>仍然生效，全日 / 上午義工活動將被取消。</u>	三號或以上颱風信號 若天文台宣佈已懸掛三號或以上颱風信號，活動將立即中止。	若天文台於 7:00 a.m. 前已將三號或以上颱風信號，或黑色暴雨警告除下，全日 / 上午活動將如期舉行。
上午			
下午	若三號或以上颱風信號，或黑色暴雨警告於 11:30 a.m. <u>仍然生效，下午活動將被取消。</u>	黑色暴雨警告 若天文台宣佈已發出黑色暴雨警告，除主辦機構有特別安排，義工應留在室內繼續活動。	若天文台於 11:30 a.m. 前已除下三號或以上颱風信號，或黑色暴雨警告，下午活動將如期舉行。

***** 本會不會通知個別義工/學員。

*** 如有任何爭議，香港卓護義工協會保留最終決定權。



香港卓護義工協會
HONG KONG CREDIBLE CARE VOLUNTEERS ASSOCIATION LIMITED

Voluntary Activity/Course Arrangement During Adverse Weather Conditions

Type of activity	Typhoon Warning Signal No.3 or above/ Black Rainstorm Warning Issued		Typhoon Warning Signal No.3 or above/ Black Rainstorm Warning Lowered
	Before commencement of activity	During activity	
Full-day	If Typhoon Warning Signal No.3 or above/ Black Rainstorm Warning <u>is in force at 7:00 a.m., the full-day/ the morning activity will be cancelled.</u>	<u>Typhoon Warning Signal No.3 or above</u> If the Typhoon Signal No.3 or above is hoisted, all activity will be suspended immediately.	If Typhoon Warning Signal No.3 or above/ Black Rainstorm Warning is cancelled before 7:00 a.m., the full-day/ morning activity will be held as scheduled.
Half-day (morning)			
Half-day (afternoon)	If Typhoon Warning Signal No.3 or above / Black Rainstorm Warning <u>is in force at 11:30 a.m., the afternoon activity will be cancelled.</u>	<u>Black Rainstorm Warning</u> If the Black Rainstorm Warning is issued, volunteer should try to stay indoor and the activity will continue unless there is special arrangement by the organization.	If Typhoon Warning Signal No.3 or above/ Black Rainstorm Warning is cancelled before 11:30 a.m., the afternoon activity will be held as scheduled.

**** No individual confirmation will be made

For any dispute, Hong Kong Credible Care Volunteers Association reserves the right of final decision.